
Göteborgs Bridgeförbund 
 
Protokoll:   Ordinarie årsmöte 
Plats: J A Wettergrens gata5 
Tid:  onsdag 30 september 2014 kl. 18.30 
 
 

1. Upprop, godkännande av fullmakter samt fastställande av röstlängd 
 

Jan Jensen öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
Följande klubbar var närvarande: Askim, Debut, Everfresh, Lyx, BS 53, Damernas, 
Fredagsklubben, Kronhusklubben, Kungsbacka, Lerum, Mölndal, Svingeln. 
Följande klubbar uppvisade fullmakt: Kronhusklubben, Lerum, Mölndal, Lyx, Debut. 
 
Klubbar ej representerade av ordförande eller annan med fullmakt: Asperö Brännö, 
Centrum, Okey, Viva, Bohus Nation, Em-Pe Bridge, Frölunda, Hamra, Hisingen, 
Kungälv, Partille/Mölnlycke, Passagen, Vega. 
Utsänd röstlängd godkändes. Röstländgen bifogas protokollet. 
 

2. Godkännande av föredragningslista 
 

Utsänd föredragningslista godkändes. 
 

3. Val av ordförande vid mötet 
 

Bo Appelqvist valdes till ordförande för mötet. 
 

4. Val av sekreterare vid årsmötet 
 

Anita Mellgren valdes till sekreterare för årsmötet. 
 

5. Val av två justeringspersoner att jämte ordföranden justera protokollet 
 

Göran Johansson och Birgit Andersson valdes till justeringspersoner. 
 

6. Fråga om årsmötets behöriga utlysande 
 

Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 
 

7. Styrelsens berättelse 
 

Styrelsens berättelse är utsänd med årsmöteshandlingarna och godkändes. 
Frågan togs upp beträffande lågt deltagarantal i alla DM–tävlingar i Göteborg. 
Diskuterades vad som kan förbättra situationen. Föreslogs att alla klubbarna och även 
aktiva spelare hjälps åt att uppmuntra flera spelare att deltaga. 
 

8. Resultat- och balansräkning 
 

Resultat- och balansräkning är utsänd med årsmöteshandlingarna. 
 



Resultat- och balansräkningen godkändes. Årsstämman tycker styrelsen har gjort ett 
bra jobb med sin ideella insats. 
 

9. Revisorernas berättelse 
 

Revisor Hans Timell sammanfattade revisionsberättelsen. 
 

10. Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen 
 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för budgetåret 2014-07-01-2015-06-30. 
Styrelsens ledamöter deltog inte i beslutet. 
 

11. Styrelsens förslag till budget samt verksamhetsplan för verksamhetsåret 2015-2016. 
 

Budgeten samt verksamhetsplan för verksamhetsåret 2015-2016 fastställdes. 
 

12. Årsavgifter för verksamhetsåret 2014-2015 
 

Styrelsen föreslog oförändrade avgifter 50 kr, vilket Årsmötet fastställde. 
 

13. Behandling av i stadgeenlig tid inkomna motioner 
 

Det har kommit in en motion angående röstantal för klubbarna. Årsmötet avslog 
motionen. 
 

14. Ärenden som styrelsen önskar få behandlat på årsmötet: 
 
Stadgeändring av paragraferna 5:6 och 7:2. Årsmötet fastställer styrelsens förslag om 
ändringar. 

 
15. Val av ordförande 
 

Jan Jensen valdes till ordförande på ett år. 
 

16. Fastställande av antalet övriga styrelseledamöter och suppleanter 
 

Antalet övriga styrelseledamöter fastställdes till sex och antalet suppleanter till två.  
 

17. Val av övriga styrelseledamöter 
 

Valberedningen föreslog  
Jan Hugosson, kvarstår 1 år 
Mabel Leman, omval 1 år 
Sten-Åke Thunberg, omval 2 år 
Anita Mellgren, omval 1 år 
Marie-Louise Landelius, kvarstår 1 år 
Kalle Rasmusson, nyval 2 år 

 
 
 



18. Val av styrelsesuppleanter med angivande av inbördes ordning 
 

Marianne Löfgren, omval 1 år och Birgit Petersen, nyval 2 år 
 

19. Val av revisorer och revisorssuppleanter 
 
Valberedningen föreslog Sven-Olof Jarkvist, omval och Stefan Corneliusson, nyval 
som revisorer, samt Göran Johansson och Hans Thimell som revisorssuppleanter, båda 
för 1 år.  
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. 
 

20. Val av valberedning 
 

Årsmötet beslutade utse Nils-Bertil Gustavsson, Tobias Bende och Bo Ström till 
valberedning. 
 

21. Fastställande av ombud till SBF:s Riksstämma 
 

Sten-Åke Thunberg och Björn Sörling   
 

22. Övriga frågor 
 

Årsmötet betonar vikten av förbättrad ventilation.  Styrelsen ska kalla till möte med 
Platzer och Robin Björkstrand som sakkunnig. 
Juniorsatsningen i distriktet diskuterades. Det finns avsatta medel för det i budgeten 
för att få fler juniorer att börja spela bridge. 
 

23. Årsmötets avslutande 
 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 
 
 

Justerat 
 
 
Vid protokollet Justeras    
 
 
______________   ____________        ___________    ____________ 
 
 
Anita Mellgren Bo Appelqvist       Göran Johansson Birgit Andersson 
 
 
 


